
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 07  september 2022  

zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 8.9.2022 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Informácia o realizácii prác na dopravných stavbách a stavbách na úseku VP a ŽP. 
3. Informácia o využívaní elektronabíjacích staníc.  
4. Opravy miestnych komunikácii – priebežná správa o realizácii za rok 2022.  
5. Návrh nových dopravných stavieb.  
6. Informatívna správa – O projektoch na území mesta ohľadne cyklotrás.  
7. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
8. Záver. 
 

 
 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
Odsúhlasilo sa zaradenie nového bodu Mestská autobusová doprava  
 

-k  bodu 2:  

Mestská autobusová doprava 
Mgr. Dufinec požiadal o možnosť preverenia a prípadnej následnej úpravy grafikonu k prípojom 
k vlakom.  
Prítomný zástupca dopravcu Ing. Janko preverí aktuálny stav k prípojom.  
 
Konateľ spoločnosti PhDr. Koščo upozornil na opatrenia, ktoré by bolo vhodné prijať k zvýšeniu počtu 
cestujúcich nakoľko od roku 2020 je zaevidovaný enormný pokles.  
Navrhuje zrušenie prejazdu vozidiel PAD po ul. Masarykovej  
Uvažovať o zavedení parkovania 
Taktiež upozornil na vysokú cenu PHM v roku 2022 a potrebu úpravy zmluvy dodatkom.  
Ing. Mrázová informovala že k uvedenému bodu prebiehajú rokovania. 
 

-k  bodu 3:  

Opravy miestnych komunikácii – priebežná správa o realizácii za rok 2022.  
Informoval vedúci strediska MK p. Fürster 
Po zimnom od -5°C a v zimnom období sa využíva infražiarič TOPAS 
Klasické opravy sú obmedzené prevádzkou obaľovačky.  
Na opravy prasklín sa využíva Patchmatic 
Taktiež sa uskutočňuje čistenie vpustov.  
 

-k  bodu 4:  

Informácia o využívaní elektronabíjacích staníc.  
V roku 2022 bolo 12 pripojení 
 

-k  bodu 5:  

Informatívna správa – O projektoch na území mesta ohľadne cyklotrás.  
Informoval Ing. Štafura 
Informoval o existujúcich projektoch a prípravných prácach. 
Projekt Po brehu Laborca smerom k sútoku a PD Po brehu výpustného kanála k Zempl. šírave čaká na 
uzavretie zmluvy s KSK  
PD v príprave: Hollého -Okružná – Špitálska  



Topoľany – POH  
Cyklochodník Močarianská ulica  
Nábrežie M.J.Hurbana  
 
Informovala Ing. Heželyová  
Informovala o priebehu prác na rekonštrukcií chodníkov a komunikácií.  
Začiatok Jún, podľa plánu by mali byť práce ukončené v novembri 2022  
 
K bodu 6: 
Informácia o realizácii prác na dopravných stavbách a stavbách na úseku VP a ŽP. 
Bola predložená správa predložená o aktuálnom stave rekonštrukcie  
 
 
K bodu 7: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
Komisia bola informovaná o riešenom probléme možného otvorenia Ul. Kukučinovej na Vinianskú 
cestu a stretnutí občanov na tejto ulici. 
Návrh riešenia vznikol na základe zabezpečenia dopravnej obsluhy územia časti mesta pri obmedzení 
premávky na Ul. Nad Laborcom. 
 
V prípade uzávierky mosta riešiť výjazd na ul. Vinianskú cez Ulicu Školskú.  
 
Zabezpečiť k zvýšeniu plynulosti cestnej premávky spoluprácu s OR PZ SR v čase 7:15 do 7:45. 
 
K bodu 8: 
Návrh nových dopravných stavieb 
Pripravuje sa stavebné povolenie na rekonštrukciu mosta na ul. Partizánskej  
 
K bodu 9: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 
 
Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 

4. TaZS mesta Michalovce 

5. OR PZ SR 

6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 

7. Ing. Anna Mrázová - vedúca odboru  
8. zapisovateľ komisie 

 
 


